

EN EXPRESS DELICATE
DEPILATORY CREAM
ARMPITS, HANDS AND BIKINI

APPLICATION:

- Using the spatula apply the preparation with an even coat on those parts of the body from which you want to remove the hair. Do not rub.
- Leave on skin for 3 minutes, then with the spatula gently remove the cream from a small area of the skin. If the hair is easily removed from the skin, remove the rest of the cream with the spatula towards the hair. If the hair is not yet easily removed, leave the cream on the skin but no longer than 10 minutes from the start of application.
- Residues of the depilatory cream can be removed with a damp sponge, then rinse the skin with warm water (without a soap) and dry.

PRECAUTIONS:

Before the first application of the preparation it is necessary to perform an allergic test: apply the cream onto a small area of the skin, wait a few minutes and rinse. Unless an allergic reaction develops in the application place within 24 hours, you may use the cream. Within 24 hours since the depilation do not use deodorants and antiperspirants on the depilated areas. Avoid sunbathing. The basic ingredients of the cream are thioglycolic acid salts and an alcalizing agent. Avoid contact with eyes. If the cream gets into the eyes, rinse them immediately with plenty of water and consult a doctor.

POTENT AGENT

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
DO NOT USE FOR FACE DEPILATION
DO NOT DISCARD THE PACKAGE
(CARDBOARD CONTAINER)

FR CREME DOUCE EXPRESS
POUR L'EPILATION
AISSELLES, MAINS, BIKINI

MODE D'EMPLOI :

- Étalez la crème de façon uniforme sur les zones du corps sur lesquelles vous voulez éliminer les poils en utilisant la spatule. Ne faites pas pénétrer la crème dans la peau.
- Laissez poser sur la peau pendant 3 minutes, ensuite, retirez doucement la crème sur une petite zone de la peau en utilisant la spatule. Si les poils s'en vont facilement, enlevez le reste de la crème à l'aide de la spatule « contre le sens du poil ». Si les poils ne s'en vont pas facilement, laissez poser la crème sur la peau mais sans dépasser 10 minutes dès le début de l'application.
- On peut retirer les restes de la crème avec une éponge humide, puis, il faut laver à fond la peau à l'eau tiède sans savon et la sécher.

PRÉCAUTIONS À PRENDRE :

Avant la première utilisation du produit, il faut faire un test d'application : appliquez la crème sur une petite surface de la peau, attendez quelques minutes et enlevez-la. Si la réaction allergique à la zone d'application n'apparaît pas dans les 24 heures, vous pouvez utiliser la crème. N'utilisez pas de déodorants et d'anti-sudorifiques sur les zones épilées pendant 24 heures qui suivent l'épilation. Évitez les bains de soleil. Les composants principaux de la crème sont les sels de l'acide thioglycolique et le facteur alcalinisant. Évitez le contact avec les yeux. En cas de contact avec les yeux, rincez immédiatement avec une grande quantité d'eau et contactez le médecin.

PRODUIT AGISSANT FORTEMENT
N'UTILISEZ PAS LE PRODUIT POUR
L'ÉPILATION DU VISAGE
GARDEZ LE PRODUIT DANS UN
ENDROIT INACCESSIBLE AUX ENFANTS
NE PAS JETER L'EMBALLAGE
INTÉRIEUR (CARTON).